
PROTOKOLL vid sammanträde den 24/9 1956 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Eckerbrant, Lövdahl, 
Norén och Liliequist.

Förhindrad: Nordlund.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet och i närvaro av fotbolls

ordf. Sigge Bergh lämnade han en redogörelse för en överläggning 
med AIK:s ordförande Gunnar Galin, varvid en värvningsöverenskom
melse diskuterats. I princip var man enig om att ett avtal att ej 
värva från varandra skulle avse alla sektionsidrotter. Vid ett 
kommande sammanträde med AIK, då beslut skall fattas, kommer 
Djurgården att representeras av 2 man frän vardera ÖS, fotboll 
och ishockey.

§ 2.
Föredrogs ÖS-protokoll frän den 2/7/56, 3/9/56 (§ 2:s senare 

del om provisorium och utländsk tränare slopas), 12/9/56 och 17/9/56 
vilka godkändes i befintligt skick.

§ 3.

§ 7.
Genomgicks sektionernas anslagsönskemål, varvid noterades: 

bandy: ÖS förklarar sig principiellt godkänna det be
lopp, som fotbollsstyrelsen är beredd tillstyrka /kr. 4.000 max./ 

bordtennis: restanslag kr, 1.250. Påtalades det oform
liga i att dagtraktamente för herrarna begärs med kr. 25:-, medan 
damerna skulle få nöja sig med kr. 10:- Rättvisligen borde samma 
belopp gälla för bägge parter, förslagsvis kr. 15:-

boxning: statförslaget godkännes, i anslag för säsong
start föreslår ÖS kr. 1.000:-

brottning: återstår i kostnader för rep. av klubblokalen 
kr. 1.475:- I anslag föreslås kr. 5.000:-

bowling: statförslaget godkännes på kr. 6.228:00 men en
ligt tidigare principer beviljas sektionen ej något anslag, ej 
heller utgår sådant för SM-representation.

handboll: föreslås kr. 2.000:- 
orientering; föreslås kr. 300:- 
ishockey: statförslag upptar en beräknad vinst på kr. 

18.000:- Statförslaget godkännes.
Slalom: intet statförslag inlämnat. För driften beräknas

Godkändes från boxningssektionen översänd kalkyl för täv
lingar med Balder och Örnen den 28/9/56. Kostnader: kr. 12.600. 

(Tävlingarna ägde rum inför utsåld salong i Kungl. Hallen)
§ 4.

Anslag för SM-representation i brottning i Västerås den 
29-30/9/56 för två aktiva och 1 ledare beviljades med av sek
tionen begärt belopp, kr. 210:-

I anslutning härtill rapporterade Lövdahl, att Edvin Wes
terby föregående vecka vunnit DM i fjädervikt.

§ 5.
Rapporterades från sammanträdet med Kgl. Stadionstyrelsen 

den 19/9, att denna i största utsträckning gått med på Djurgårdens 
önskemål om vissa förbättringar och att nytt kontrakt skall avse 
en 5-årsperiod. Kontraktsförslag har utlovats inom närmaste tiden.

§ 6.
Rapporterades från sammanträdet med Sv. Boxningsförbundets 

VU den 19/9, att frågan om återlämnade av Ingemar Johanssons 
startbok kommit i ett annat läge och att ärendet kunde beräknas 
bli avgjort i för Djurgårdens positiv riktning, när beslut skall 
fattas av förbundsstyrelsen vid sammanträde den 13/10/56.



i anslag kr. 1.000:-
Skidor /ekonomisk administration av ÖS/: utfått i förskott 

kr. 1.000:- Rekommenderas få ytterligare kr. 2.000:-
Damsektionen: föreslås erhålla kr. 1.000:-

I enlighet härmed beräknades möjliga anslagssummor för 
resp. sektioner (bordtennis kr. 4.000:-) till sammanlagt kr. 
13.300, vartill kommer tilläggsanslag bt. 1.250 och brottning 
1.475.

För ÖS beräknades följande inkomstmöjligheter: anslag 
från fotboll 25.000, skidor 4.000, ishockey 4.000, övriga sek
tionsarrangemang 500, medlemsavgifter (passiva), radio, slipsar, 
märken etc. 1.000 eller sammanlagt kr. 38.500.

Utöver i föregående omnämnda anslag krävs ÖS-kassan på 
kr. 4.000 för brottningslokalens reparation, möbler och diverse 
för ÖS-rummet i Stadion 7.000 samt ÖS-förvaltningen 11.000.

Med en kassabehållning på kr. 900 skulle ÖS-omkostnaderna 
belöpa sig till 45.700 och beräknade intäkterna bli 39.000, i 
allt innebärande ett underskott på kr. 6.700.

Beslöts att anslagen till resp. sektioner skulle bli i en
lighet med föregående förslag samt att utbetalning sker succesivt.

Meddelande sänds till sektionskassörerna i rekommenderat 
brev, vari skall betonas, att sektionsstyrelserna kommer att göras 
ansvariga inför årsmötet för att de beviljade anslagen ej Över
skridas. Vederbörande kassör är ansvarig för att brevets inne
håll förelägges hela sektionsstyrelsen, vilken också skall un
derrättas om att i proportion till ev. ökade tävlingsinkomster 
kommer anslagsbeloppen att minskas, att ÖS skall ha 10 % på 
samtliga tävlingsarrangemang och att andra inkomster, som sek
tionerna kan åstadkomma, blir deras "privata" egendom utan skyl
dighet att avstå 10 % till ÖS-kassan.

§ 8.
Ur protokoll av den 26/7/56 från fotbollssektionen hämta

des uppgift om begäran av ÖS-sanktion för förhöjda styrelsear
voden och dagersättning med kr. 50:- för ledamot, som för visst 
uppdrags skötande måste uttaga ledighet. Fasta arvoden skulle 
utgöra kr. 1.200 till vardera ordf., sekr. och kassör, medan 
övriga ledamöter skulle erhålla kr. 600 pr man. Diskuterades ett 
förslag att arvodena av det sistnämnda slaget skulle beräknas 
med visst belopp pr bevisat protokollfört styrelsesammanträde. 
Frågan bordlades för utredning efter kontakt med sektionsstyret.

§ 9.
En trevare från Saltsjöbadsbolaget att Skidfrämjandet 

skulle ges visst utrymme i det nystartade skidområdet skall bli 
föremål för närmare diskussion. Norén utsågs vara kontaktman 
för ÖS med bolaget.

§ 10.
Föredrog ordf. en lista av beslut och för kontroll av 

dess verkställighet, framhölls vikten av att orienteringssek
tionen får besked om stugan vid Uppsättra, lämnade Eckerbrant 
och Lövdahl rapporter om bordtennis (7 VM-plåtar klara för 
1957) resp. handboll och brottning, meddelades den nya styrel
sen för bordtennis (årsmöte samma dag) och avslutades sammanträdet.


